
Schriftelijke vraag1: 
 
Vraagnummer: S-663 (2023-063650) 
 
Datum indiening: 7 november 2023 
 
Onderwerp: Invoering Omgevingswet 
 
Naam indiener: Arie J. van Noordwijk D66 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding:  
Op 31 oktober 2023 is er in de eerste kamer gedebatteerd over een eventueel uitstel van de invoering van 
de omgevingswet per 1 januari 2024. 
Alhoewel er een motie werd aangenomen die aandringt op een hernieuwd uitstel, is de uitkomst hiervan 
onzeker. 
Een belangrijk punt in deze discussie is welk deel van de gemeenten al klaar is met de volledige invulling 
van het DSO (digitaal stelsel omgevingswet). 
Dit digitale stelsel is cruciaal voor het kunnen werken van/met de omgevingswet. 
 
Vragen: 
 

1) Is in de gemeente Overbetuwe het DSO al volledig gevuld? Zo niet, hoeveel moet er nog gebeuren 
?\ 

2) Is er in de gemeente Overbetuwe al proefgedraaid met aanvragen  onder de omgevingswet ? 
2) Indien de gemeente Overbetuwe nog niet (geheel) klaar is, zijn de beschikbare budgetten toereikend 

? 
3) Er is een overgangsregeling aangekondigd met de naam TAM-IMRO. Wordt verwacht dat er in 

Overbetuwe gebruik gemaakt gaat worden van deze regeling ? 
 
  
 
Ondertekening: Arie J van Noordwijk D66 
 


